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Zápis č. 5/2008 ze 5. jednání  AS FEK ZČU v Plzni  
ze dne 25. 6. 2008 

 

Přítomní senátoři: Ing. Josef Červený, Ph.D, RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D., Ing. Dita 
Hommerová, Ph.D., Ing. Hana Kunešová, doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, Mgr. Radka 
Štruncová (přítomna od 2. bodu jednání), Ing. Jiří Vacek, Ph.D., doc. Ing. Emil Vacík, PhD. 
Ing. Andrea Žejdlová 

Omluvení senátoři: doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc., Ing. Venuše Fišerová, Nikola Pantovič 

Dočasně bez mandátu přítomní: Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová  

Dočasně bez mandátu nepřítomní: Bc. Lukáš Lev, Bc. Jan Sladovník 

Přítomní hosté: doc. Ing. Petr Cimler, CSc., doc. Ing. Milan Hrdý, PhD., Ing. Miroslav 
Pavlák, Ph.D., doc. Ing. Jiří Skalický, CSc. 
 
Přítomno:  9 senátorů. AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 
 
Program:  

  
1.      Schválení programu 5. jednání AS FEK 

2.      Aktualizace Dlouhodobého záměru FEK ZČU v Plzni na rok 2008 

3.      Předseda komise pro studium 

4. Členové komise pro studium, rozpočtové komise a komise pro  
          mimorozpočtové aktivity 

5.       Uvolnění rozpočtové rezervy na spoluúčast projektů 

6.       Různé 

 

Předsedkyně AS FEK přivítala přítomné senátory a hosty. Vysvětlila, že senátoři Boháčová, 
Lhotová, Lev a Sladovník jsou dočasně bez mandátu, protože úspěšně složili státní 
bakalářskou zkoušku a nejsou ještě přijati na navazující magisterské studium. Dále seznámila 
všechny přítomné s děkanem navrženým novým bodem do programu týkajícím se uvolnění 
rozpočtové rezervy ve výši ca. 484.000 Kč na vratku spoluúčasti na projektu Plzeňského kraje  
střediska SEES. 

 

Ad 1) Schválení programu 5. jednání AS FEK 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předložený program 5. jednání AS FEK se zařazeným bodem č. 5 
týkajícího se uvolnění rozpočtové rezervy. 

Přítomno:  8 členů AS FEK 
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Hlasování: 8 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Aktualizace dlouhodobého záměru 

Úvodní slovo měl děkan doc. Hrdý. Dlouhodobý záměr by měl být aktualizován každoročně 
podle pokynů vedení ZČU. Minulý rok tomu však tak nebylo. K návrhu aktualizace měli 
rozsáhlé připomínky senátoři doc. Vacík, Ing. Vacek a Ing. Kunešová. Některé z nich byly po 
zvážení děkanem FEK zapracovány.  

Senátor doc. Plevný nemá v zásadě nic proti upravené aktualizaci jako celku, jen by bylo 
zapotřebí odstranit některé drobnosti. Navrhl, že by bylo dobré společně text projít a 
navrhované změny diskutovat. Věcně a precizně vysvětloval své možné úpravy a případná 
doporučení do budoucna. 

Usnesení:  

AS FEK souhlasí s elektronickým hlasováním o předložené verzi Aktualizace Dlouhodobého 
záměru FEK ZČU do roku 2010 – rok 2008 doplněné o připomínky senátorů. Elektronické 
hlasování bude ukončeno 15.7.2008. 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 9 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Předseda Komise pro studijní záležitosti 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předsedou Komise pro studijní záležitosti Ing. Hommerovou. 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 8 pro, 0 proti , zdrželi se 1 – Usnesení bylo přijato. 

Zájem o práci v rámci této komise také projevili doc. Cimler, Ing. Hejduková, Bc. Boháčová, 
Bc. Elhotová. 

 

Ad 4) Členové Rozpočtové komise 

Předseda Rozpočtové komise doc. Vacík předjednal s navrženými členy jejich působení 
v rámci rozpočtové komise a získal jejich souhlas. 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje členy Rozpočtové komise: Ing. Červeného, Ing. Fišerovou, doc. Plevného 
a Ing. Vacka. 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 9 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 5) Uvolnění rozpočtové rezervy na spoluúčast projektů 

Tajemník FEK vysvětlil důvody pro rozpuštění této rezervy a tuto částku vyčíslil. Senátor 
doc. Vacík se ujistil, že pro FEK už do budoucna nevyplývají žádné další závazky 
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v souvislosti s úhradou ztrát z projektu SEES Plzeňského kraje a že je projekt tímto uzavřen. 
Tajemník FEK potvrdil, že o jiných závazcích kromě drobných poplatků např. za vedení účtu 
neví. 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje uvolnění částky 484.000 Kč z rozpočtové rezervy FEK ZČU v Plzni 
z rezervního fondu a částku 425.000 Kč převod hospodářského výsledku univerzitního z roku 
2007 na částečné krytí spoluúčasti projektu SEES, zbytek bude uhrazen z vlastních příjmů 
(253.683,66 Kč). 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 8 pro, 0 proti , zdrželi se 1 – Usnesení bylo přijato. 

 

SCHVÁLENÁ USNESENÍ 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předložený program 5. jednání AS FEK se zařazeným bodem č. 5 
týkajícího se uvolnění rozpočtové rezervy. 

Přítomno:  8 členů AS FEK 

Hlasování: 8 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení:  

AS FEK souhlasí s elektronickým hlasováním o předložené verzi Aktualizace Dlouhodobého 
záměru FEK ZČU do roku 2010 – rok 2008 doplněné o připomínky senátorů. Elektronické 
hlasování bude ukončeno 15.7.2008. 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 9 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předsedou Komise pro studijní záležitosti Ing. Hommerovou. 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 8 pro, 0 proti , zdrželi se 1 – Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje členy Rozpočtové komise: Ing. Červeného, Ing. Fišerovou, doc. Plevného 
a Ing. Vacka. 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 9 pro, 0 proti , zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení:  

AS FEK schvaluje uvolnění částky 484.000 Kč z rozpočtové rezervy FEK ZČU v Plzni 
z rezervního fondu a částku 425.000 Kč převod hospodářského výsledku univerzitního z roku 
2007 na částečné krytí spoluúčasti projektu SEES, zbytek bude uhrazen z vlastních příjmů 
(253.683,66 Kč). 

Přítomno:  9 členů AS FEK 

Hlasování: 8 pro, 0 proti , zdrželi se 1 – Usnesení bylo přijato. 

 

V Plzni, 25. 6. 2008                                                       Zapsala:  Ing. Dita Hommerová, Ph.D.  

 


